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Aika: 14.11.2018 
kello 14:00 

 
Paikka: Otakaari 4 

02150, Espoo  
Kokoushuone 149 

 
 

Läsnäolijat:   Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja  Saara Lassila (s. 7.3, p. 7.4) 
Atte Ahti, sihteeri    Juho Jalonen (s. 7.3, p. 7.4) 
Katarina Varteva    Kielo Isomäki (s.16.1) 
Visa Simola    Tuomas Rasku (s.16.1) 
Sara Kasanen    Lionel Irrmann (s.16.1) 
Susanna Karlqvist   Anni Lehikoinen (s.16.1) 
Tuukka Harvela   Inka Hirvonen (s.16.1) 
Nina Tanskanen   Emma Ryhänen (s.16.1) 

Matias Saikku (s.16.1)    
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 14:08. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 
 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 
4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 

 
5. ILMOITUSASIAT 

5.1 Ei ilmoitusasioita. 
 

6. JÄSENASIAT 
6.1 Uudet jäsenet. 

Päätös: hyväksytään 7 uutta jäsentä Rakennusinsinöörikillan jäseniksi. 
Hyväksytyt jäsenet ovat liitteessä 2. 

 
6.2 Raadin palaute. 

Raati oli saanut palautetta perinteiden säilyttämisestä sekä tiedotuskanavan 
käytöstä. Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa 
toiminnassaan.  

 
7. YLEISTÄ 

7.1 Kuulumiskierros 
7.1.1 Tanskanen: hyvää kuuluu, unohdin pullani kotiin.  
7.1.2 Harvela: hyvää kuuluu. 
7.1.3 Karlqvist: hyvää kuuluu. 
7.1.4 Simola: unirytmini on aika sekaisin.  
7.1.5 Varteva: kuuluu hyvää.  
7.1.6 Ahti: hyvää kuuluu. 
7.1.7 Kasanen: minulla oli eilen toimituksen viimeinen kokous ja olen piirtänyt aamulla 

sarjakuvia. 
7.1.8 Yli-Juuti: hyvää kuuluu. 



Rakennusinsinöörikilta ry PÖYTÄKIRJA Raadin kokous 28/2018 

2/3 

 

 

 
7.2 Menneet tapahtumat 

7.2.1 KPP 
Keskusteltiin Ympäristöteekkaripäivien osallisuudesta KPP:lla. KPP oli 
osallistuneiden mielestä sujunut ihan hyvin.  

7.2.2 HBN?!? 
Asiasta keskusteltiin. 

7.2.3 3+ sauna 
Osallistuneiden raatilaisten mielestä yrityksen esitys tapahtumassa oli sujunut 
hyvin. Keskusteltiin siitä, mihin ajankohtaan tapahtuma pitäisi tulevaisuudessa 
sijoittaa. Lisäksi puhuttiin siitä, että vanhemmille opiskelijoille voisi suunnata 
enemmänkin tapahtumia.  

7.2.4 Rush 
Vartevan mukaan tapahtuma oli erittäin onnistunut. 

7.3 Toiminnantarkastajien puheenvuoro 
Lassila ja Jalonen saapuivat raadin kokoukseen ja kertoivat huomioitaan raadin 
toiminnasta kuluneen vuoden aikana.  

7.4 Vuosijuhlaedustukset 
Päätös: Mikael Väisänen ja Katarina Varteva edustavat 
Rakennusinsinöörikiltaa Vuorimieskillan vuosijuhlilla.  

7.5 Palkinnon saaja Aalto-yhteisössä 
Keskusteltiin mahdollisista ehdokkaista, jotka olisivat raadin mielestä hyviä 
ehdokkaita Aavan kilpailuun. Sovittiin, että ei ehdoteta ketään. 

7.6 Kontti 
Yli-Juuti ilmoitti, että korkeakoululta saadut varastokontit sekä niiden 
kasausohjeet ovat saapuneet. Keskusteltiin sopivista ajankohdista kontin 
kasaamiselle.  

7.7 Haalarimerkkiompeluilta 
Kasanen kertoi Kurssineuvoston pitävän haalarimerkki-iltaman kiltahuoneella.  

7.8 Toimaripikkujoulut 
Keskusteltiin siitä, milloin kyseinen tapahtuma pidettäisiin ja pitäisikö sitä 
ylipäänsä pitää. Sovittiin, että järjestetään kaikille kiltalaisille avoin 
glögitapahtuma kiltahuoneella 7.12. Kyseisessä tapahtumassa julkaistaan myös 
Ruutiset klo 17.  

7.9 Oltermanni  
Yli-Juuti ilmoitti, että killan Oltermanni Leena Korkiala-Tantun virka on 
päättymässä. Sovittiin, että käsitellään seuraavan Oltermannin valinta 
vaalikokouksessa. 

7.10 IK teltan lainaus 
Prodeko oli pyytänyt IK:n telttaa lainaan Sikajuhlia varten. Sovittiin, että lainataan 
telttaa. Harvela toimii yhteyshenkilönä. 

7.11 Raatikoulutus 
Keskusteltiin raatikoulutuksen sisällöstä sekä aikataulusta. 

7.12 Vaalikokous 2018 
Käytiin läpi vaalikokouksen järjestelyt.  

 
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 

8.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 
9.1 RIL vuosisopimus 

Varteva muistutti RIL-vuosisopimuksen määräajasta.  
 

10. OPINTOTOIMIKUNTA 
10.1 Ei esille tulleita asioita. 
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11. FUKSITOIMIKUNTA 
11.1 Fuksien kuulumiset 

Fukseille kuuluu Simolan mukaan pääasiassa hyvää. 
11.2 ISOjen kuulumiset 

Simola on ollut tyytyväinen ISOjen toimintaan. 
 

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 
12.1 Kv:n kuulumiset 

Karlqvistin mukaan Kv-opiskelijat olivat olleet tyytyväisiä orientaatioviikon 
tapahtumiin.  

 
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 

13.1 Viimeisen lehden deadlinet 
Kasanen muistutti viimeisen lehden palstojen ja juttujen määräajoista.  

 
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

15. RAHA-ASIAT 
15.1 Laskujen ja korvaustositteiden hyväksyminen 

Päätös: hyväksytään liitteenä olevat korvaustositteet ja laskut.  
 

16. TIEDOTUS 
16.1 LES ENGin kokous 13.11. 

Ahti kertoi LES ENGin kokouksessa käsitellyistä asioista. 
 

17. AYY JA ITY 
17.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

18. MAIK JA AA-KERHOT 
18.1 Ei esille tulleita asioita. 

 
19. RIL JA TEK 

19.1 Ei esille tulleita asioita. 
 

20. M.E.T.A 
20.1 Ei esille tulleita asioita. 

 

21. SEURAAVA KOKOUS 
21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi vakiokokousajasta poiketen 12.11. klo 

17. 
 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 16:12. 

 

VAKUUDEKSI 
 
 
 
 

 
Silja Yli-Juuti Atte Ahti 
Puheenjohtaja Kirjuri-tiedottaja 


